

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

高班「齊做小巧手」幼兒成長小組

敬啟者：

本校註冊社工李可欣姑娘將邀請女青賽馬會「言晴」幼兒家庭支援計劃導師向幼兒舉辦4節幼兒成長小組，誠邀貴家長讓子女參加，有關詳情如下：

日期：2023年11月16、23、30日及12月7日(星期四)

時間：下午2:45-3:30

地點：本幼稚園

內容：利用六色積木，提升幼兒各方面的能力(專注、情緒、創造力等)

費用：全免

名額：8人(如報名人數超出預期，將以抽籤形式決定)

交回條日期：十一月三日(星期五)前交回班主任。

此致

貴家長

校長 鄭家鳳 啟

二零二三年十月三十日

✂-----

高班「齊做小巧手」幼兒成長小組回條

敬覆者：

本人為_____班學生_____家長，樂意/不樂意讓子女參加貴校舉辦之高班「齊做小巧手」幼兒成長小組。

此覆

元朗東莞同鄉會
王少強夫人幼稚園

家長簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2023年__月__日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 231016
30th October, 2023

Dear Parents/Guardians,

“Six Bricks” - Early Childhood Development Group (K3)

The registered social worker of our school, Ms Lee Ho Yan, will invite the mentor of the YWCA Jockey Club to hold 4 sessions of early childhood development groups for children. We cordially invited parents to let their children participate. The details are as follows:

Date : 16/11, 23/11, 30/11, 7/12 (Thursday)

Time : 2:45 p.m. - 3:30 p.m.

Venus : Our kindergarten

Contents : To improve children’s abilities in all aspects (Attention, emotion and creativity) through playing the six bricks.

Fee: Free

Quota : 8 persons (If the participants exceed the limit, it will be decided by the draw).

Please return to the class teacher before 3rd November (Friday).

Yours faithfully

Cheng Ka Fung

Principal

✂

Reply Slip

‘Six Bricks’ - Early Childhood Development Group (K3)

Dear Principal,

I am the parent/guardian of the student _____ class _____, will

participates / not participate the ‘Six bricks’ - Early Childhood Development Group (K3)’.

Parent / Guardian’s Signature: _____

Contact number: _____

Date : _____